

COVID-19 တ်ယုထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါ- မဟ်ဒ်လဲဉ်

နကနဟ်ဘဉ်တုဒ်လု တ်ယုထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါ ကမုာ်သုညါကုတဘိလုအကဆိကတီၢ်စးဘဉ် COVID-19 တ်ရုလီၤအသး န့ဉ်လီၤ.

ဘဉ်ဆဉ်တံဆါထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါ မုာ်တံဆါလဲဉ်.

တံဆါထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါ မုာ်ဘဉ်တံဆါထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါအယု -ဒီးတံဆါထံသုညါဘဉ်တဖဉ် ဒီးတံဆါကုအဘဉ်လုကအိဉ်လုဟံဉ်ဒီးအိဉ်ယံလီၤသးဒီးပုအကတဖဉ်ဒ်သးအတံဆါတဘဉ်ကုဘဉ်ပုအကသုညါတဖဉ်တဂုအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ဖဲလုပုတကလုာ်လုာ်ဘဉ်ဘဉ် COVID-19 တံဆါဝံအလီၢ်ခံ. စးထီဉ် ၂ သီတုလီၤလု ၁၄ သီတုပုအဘဉ်အတံဆါယံအံၤရုလီၤအသးဆုပုအိဉ်ဖဲတံလီၢ် တပုလုာ်လုာ်သုညါန့ဉ်လီၤ. ဖဲအကတီၢ်အံၤန့ဉ်, ဘဉ်သုညါပုတနီၤတတုာ်ဘဉ်လုအဆုးဆါဘဉ်,ဘဉ်ဆဉ်အဘဉ်ဘဉ်ကုဘဉ် COVID-19 တံဆါယံအံၤဆုပု အိဉ်သုညါန့ဉ်လီၤ.

ပုအါကုဘဉ်ကုဘဉ်ဘဉ်တံဆါအယုအိဉ်ထီဉ်ကုာ်ကုာ်လုကုဒ်အံၤအယုန့ဉ်လီၤ.

တံဆါထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါ မုာ်ဘဉ်ကုတဘိလုအကဆိကတီၢ်ကုာ်ဘဉ်တံဆါအလဲတရံးသးအံၤန့ဉ်လီၤ.

တံဆါဘဉ်တံဆါအံၤအံၤ-

မံဉ်န့ဉ်စိထံဆုဉ်ခူ မာစာဝဲကုာ် (Minnesota Department of Health) ဘဉ်တံဆါသုညါအံၤဘဉ်ယးပုကိးဂလုအမကုာ်သးအစုဖျါလုအိဉ်ဒီး COVID-19 တံဆါသုညါတဖဉ်, လီၤကဲဘဉ်သမုးဖိတံဆါအသးန့ဉ်လီၤ. နမကုာ်သးအစုဖျါလုအိဉ်ဒီး COVID-19 တံဆါန့ဉ်, COVID-19 ပုသံကုာ်သံဒီးတံဆါအဂု(Case interviewers)တဖဉ်ကကိးန့ဉ်လီၤ. တဘျီတခီဉ်ပုသုညါတဖဉ်အံၤတံဆါကိးစုာ်ကိးအီၤလုပုလုကုာ်ယုကုပုလုအိဉ်ဘူးအိဉ်တံဆါဒီးပုဘဉ်တံဆါတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. ပုသံ ကုာ်သံဒီးတံဆါအဂုတဖဉ် ဖဲမဟ်လုကီၢ်ဖဲဉ်, လီၢ်ကဝီၤ, ကလုာ်ဒုဉ်ကမုာ်ဆုဉ်ခူ မာစာဝဲကုာ်သုညါတဖဉ်န့ဉ်လီၤ.

ပုသံကုာ်သံဒီးတံဆါအဂု ကိးနုလုအကုဒးသုညါနုဘဉ်ယး COVID-19 တံဆါအဂုအကုာ်, သံကုာ်ဘဉ်ယးနတံဆါအိဉ်ဆုဉ်အိဉ်ခူအဂု, ဒီးစံးဆါနတံသံကုာ်တဖဉ် န့ဉ်လီၤ. အဆိကတီၢ်န့ဉ် အဘဉ်ကုဒးနုလုလုာ်လုာ်ကိးဝဲလု Tennessee အတံဟုဉ်ပလီၢ်န့ဉ်လီၤ. တံဂုာ်တံဂုာ်အံၤဘဉ်ယးဒီးနနီၢ်ကစါအဂုအကုာ်သုညါဒီးကသံကုာ် နုမုာ်ကနီၤလီၤဟံဉ်ဖျါဘဉ်နတံဆါအိဉ်ဆုဉ်အိဉ်ခူအဂုအကုာ်ကသုစုာ်ကိးခါအဂုန့ဉ်လီၤ. နမုာ်တဟုဉ်အဘဉ်ဘဉ်န့ဉ်တံနီၤလီၤဟံဉ်ဖျါနတံဂုာ်တံဂုာ်ဆုပုအိဉ်တသု ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

အဘဉ်ကသံကုာ်နုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးမတုတဖဉ်ဖဲအပုကုာ်စုာ်သီတချုးဒီးလုနမကုာ်သးဖျါလုအိဉ်ဒီးတံဆါအယုဒီးဘဉ်အခါန့ဉ်လီၤ. ဒ်ညါနုအသး, ပုလု အိဉ်ဘူးဘဉ်ဒီးပုလုအိဉ်ဒီး COVID-19 တံဆါအဆါကတီၢ်လုအါနုဒီး ၁၅ မံးန့ဉ်တံကိးဝဲလုတံဆါအိဉ်ဘူးအိဉ်တံဆါဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါန့ဉ်လီၤ. ပုသံကုာ်သံဒီးတံဆါ အဂုကမာစာနုလုတံဆါထံသုညါန့ဉ်ဘဉ်မတုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးန့ဉ်လီၤ.

ဖဲန့ဉ်ပုသံကုာ်သံဒီးတံဆါအဂုတဖဉ်ကကိးဝဲဘဉ်ပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးနုတဖဉ်ဒီးကတဲသကိးတံဆါဒီးအဘဉ်ဘဉ်ယးတံလဲဒီးမကုာ်သးအဂုန့ဉ်လီၤ. အဘဉ်တဟုဖျါ နမုာ် မုတမုာ် နီၢ်ကစါတံဂုာ်တံဂုာ်အဂုအကုာ်ဒီးပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးအီၤတဖဉ်လုတအိဉ်ဒီးနတံဟုဉ်အဘဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ. တံကတဲဘဉ်အဘဉ်လုအကအိဉ် လုဟံဉ် ၁၄ သီ, စးထီဉ်ဂံၢ်ဖဲအဘဉ်ဘဉ်ဒီးနုအကတံတန့ဉ်လီၤ. အဘဉ်မုာ်အိဉ်လုဟံဉ်န့ဉ်, အတံဆါအယုအိဉ်လုဟံဉ်စုာ်ကိးန့ဉ်လီၤ.

တံဆါထံသုညါကုပုလုအိဉ်ဘူးဘဉ်တုဒီးပုအိဉ်ဒီးတံဆါကဲထီဉ်သးသုထဲဘဉ်လုပုယုဒီးနတံမာစာအယုန့ဉ်လီၤ.

ပုသံကုာ်သံဒီးတံဆါအဂုတဖဉ်မုာ်ကိးန့ဉ်, အိဉ်ကတီၢ်သးလုနကဖိဉ်အလီၤတဲစိတကုာ်. အဘဉ်ကိးနုနုမုာ်တချုးဘဉ်န့ဉ်, အဘဉ်ကဟ်တုာ်နုတံကလုာ် န့ဉ်လီၤ. မလီၤတံလုနကကိးကဒါကုအဘဉ်တကုာ်.

COVID-19 CONTACT TRACING: HOW IT WORKS TRANSCRIPT

ထိခိုက်မှုပျံ့နှံ့မှုကို ထိန်းချုပ်ရန်အတွက် ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့များသည် အထူးသတိပြုစောင့်ကြည့်ရမည့် အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။ COVID-19 တွင် အထူးသတိပြုစောင့်ကြည့်ရမည့် အချက်အလက်များမှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်ပြီး အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း နှစ်ဖက်စာချုပ်အရ အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။

နမူနာအား စစ်ဆေးရာတွင် အကျိုးရှိစေရန်အတွက် ပျံ့နှံ့မှုကို ထိန်းချုပ်ရန်အတွက် အထူးသတိပြုစောင့်ကြည့်ရမည့် အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။

ပျံ့နှံ့မှုကို ထိန်းချုပ်ရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။

လူထုအချင်းချင်း အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရန်အတွက် အထူးသတိပြုစောင့်ကြည့်ရမည့် အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။

Minnesota Department of Health
Communications Office
PO Box 64975
St. Paul, MN 55164-0975
651-201-4989
health.communications@state.mn.us
www.health.state.mn.us

10/19/20 (Karen)

လူထုအချင်းချင်း အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရန်အတွက် အထူးသတိပြုစောင့်ကြည့်ရမည့် အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရမည်။